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روزهای دشوار رئیس فدراسیون جودو

اصرار آرش میراسماعیلی بر کلیدواژه «بچه نظام»

آرش میراســماعیلی، رئیس فدراســیون جــودو، روزهای دشــواری را از لحاظ 
مدیریتی ســپری می کند. او که به تازگی از سوی فدراسیون جهانی جودو چراغ سبز 
گرفته که در رقابت های بین المللی آتی شــرکت کند، پایان محرومیت های جودو را 
برای خودش برگ برنده ای می داند و معتقد است به زودی قرار است قدرت جودوی 
ایران را بار دیگر به رخ بکشــد. این ادعا در شــرایطی مطرح شــده که فدراســیون 
جودوی ایران چهار سال به دلیل ممانعت ورزشکاران این رشته از رویارویی با رقبای 
اسرائیلی تحریم شــده و در روزهای آتی قرار است این محرومیت به پایان برسد. با 
وجود آنکه این نوع محرومیت یکی از ســنگین ترین محرومیت هایی بوده که اخیرا 
نسبت به یک رشته ورزشی اعمال شده ولی میراسماعیلی می گوید در همین پرونده 
هم موفق بوده و توانســته رأی محرومیت دائمی را بشــکند و به چهار سال تقلیل 
دهد. گو اینکه درباره چنین ادعایی هم حرف و حدیث زیاد اســت و بسیاری آن را پای 
تفســیر نادرســت از رأی اولیه دادگاه عالی ورزش در این زمینــه می دانند. «اتفاقی 
کــه افتاد این بود که برخی مغرضین داخلی شکســتن رأی تعلیق دائم را موفقیت 
برای ما نمی دانستند. این یک افتخار برای ما بود که تعلیق دائم را شکستیم و هیچ 
پیش شــرطی هم دیگر نگذاشتند. چهار ســال ما تعلیق شدیم که شرایط سختی بر 
مــا حاکم شــد، اما یاد گرفتیم که تلاش کنیم. اتفاقات بزرگــی را رقم زدیم و اگر هر 
رئیس فدراسیون دیگری جای من بود کار را رها می کرد و آن رشته از بین می رفت». 
البته که داستان محرومیت جودو و پایان چنین محرومیتی تنها موضوعی نیست که 

میراســماعیلی را این روزها زیر ذره بین برده است. در روزهای اخیر شایعاتی مربوط 
به تشــکیل یک پرونده در دادگاه علیه او صــورت گرفته و حتی بار روانی این ماجرا 
به قدری بوده که به قلب این رئیس فدراســیون زده اســت. او چند روزی به دلیل 
بیماری قلبی در بیمارســتان بستری بود، ولی با همان شرایط که به ادعای خودش 
هنوز هم به بهبودی کامل نرســیده است، روبه روی تعدادی از خبرنگاران نشست تا 

درباره شرایط این روزهایش صحبت کند.
 تأکید میراسماعیلی بیشتر روی اتهاماتی بود که اخیرا علیه او مطرح شده است. 
میراســماعیلی می گوید چنین وصله هایی به او نمی چسبد:  « همه شرایط شخصی 
من را می دانند. من از یک خانواده مســتضعف آمدم اما نان بازوی خودم را خوردم. 
همه می گویند من مقابل اســرائیل مبارزه نکردم اما مدال های جهانی و آسیایی من 
را نمی بینند. ۱۵ ســال عضو تیم ملی بودم و همیشه سالم زندگی کردم. نه شورای 
شــهر بودم و نه مجلس که بخواهنــد انگی به من بزنند. من ۱۰ تــا ۱۲ میلیارد در 
یک ســال گذشــته برای جودو آوردم. اگر دنبال دزدی بودم شاید از آن آورده ای که 
آوردم اســتفاده می کردم. ســعی کردم همیشــه صادقانه کار کنم و مثل برخی که 
به میزشان چســبیده اند، نبودم. چهار سال است حساب شخصی ام بسته است و با 
حســاب پسرم کار می کنم. به من  چند روز پیش گفتند به خاطر مالیات دو میلیاردی 
فدراسیون می خواهند دستگیرت کنند. گفتم به خاطر مالیات کسی را نمی گیرند اما 
باید مسئولان ورود کنند که چرا اداره مالیات فدراسیون ها را اذیت می کند و برخورد 

چکشی دارد. در بحث پرونده پیش آمده، باید به یکی از مسئولان دادگستری اخطار 
بدهم که بی مورد به موضوع ورود کرد، وگرنه مجبورم افشــاگری کنم. از زمانی که 
او بــه پرونده ورود کرد، روند پرونده تغییر کرده اســت. او باید عدالت را رعایت کند  

وگرنه اتفاقات خوبی رخ نخواهد داد».
به نظر می رسد صحبت های آرش میراسماعیلی درباره موضوعات مالی مربوط 
بــه اتهاماتی اســت که اخیرا یکــی از خبرگزاری ها بدون اینکه اســمی از او بیاورد 
منتشــر کرده و پایش را به یک پرونده مالی کشــانده است. اشــاره او به اینکه «اگر 
به دنبال دزدی بودم....» پاســخی مقطعی به همین بخش از شــایعاتی اســت که 
درباره او رواج پیدا کرده اســت. میراســماعیلی البته در کنار این موضوع از فرصت 
به دست آمده نهایت استفاده را برد و گفت: « جایگاه من از رئیس فدراسیونی نیامده 
که بخواهم به آن بچســبم. اگر یک روز هم باشم با قدرت ادامه می دهم. نسبت به 
این مسائل بی تفاوت هستم و این راز موفقیت ما بوده است. روز اول با آقای سجادی 
(وزیر ورزش) پیمان بســتیم. من بچه نظامم و بارها سیلی خوردم، چه از بیگانگان 
چه داخلی ها. از یک فدراســیون عربی زنگ زدند گفتند یک نفر یک برگه دســتش 
گرفته و به همه می دهد که بگوید شرایط این گونه است. این برای یک ایرانی دردآور 
است. تا روزی که هستم تمام تلاشم را می کنم و همه برنامه هایم را پیش می برم».
میراســماعیلی حداقل روز گذشــته رئیس چندان خوش شانسی هم نبود؛ چون 
درســت در زمان برگزاری همین نشســت خبــری که تلاش می کرد خــودش را از 
اتهامات مطروحه مبرا کند، با اتفاقی شــوکه کننده روبه رو شــد. بیرون از ساختمانی 
که او مشــغول صحبت با خبرنگاران بــود، عده ای تجمع کرده و در شــرایطی که 
به وضوح صدایشــان شنیده می شد علیه او شعار می دادند. شعارهای آنها مشخصا 
رئیس فدراســیون جودو و وزیر ورزش را نشــانه رفته بود . دربــاره علت دقیق این 
تجمع اخبار رسمی در دسترس نیست، ولی ایسنا در خبری کوتاه اشاره کرده که بروز 
مشکلات در رده های سنی نوجوانان و جوانان باعث شکل گیری چنین تجمعی شده 
اســت. موضوعی که البته با توجه به شعارهای سرداده شده چندان منطقی به نظر 
نمی رســید؛ به ویژه اینکه با توجه به دست نوشته عده ای از همین معترضان، تجمع 
مذکور با هدف استعفای آرش میراسماعیلی شکل گرفته بود. با وجود چنین جوی، 
رئیس فدراســیون جودو شــکل گیری همین تجمع را هم به مخالفانشان ربط داد و 
گفت: « این کار بی اخلاقی یک ســری افراد منفعت طلب اســت. این افراد خوشــنام 
نیســتند و در دوران قهرمانی مربیگری یا دورانی که فدراسیون بودند دستشان برای 
همه رو شــده است. شــب توهم زده بود، صبح پیام داد گفت من باید سرمربی تیم 
ملی شــوم و وقتی قبول نکردم شــروع به ســنگ اندازی کرد یا اینکــه دان ۸ از من 
می خواهــد. برخی ها اینجا بودند و منفعت داشــتند و ارتــزاق می کردند و حالا که 
رفتند دستشــان کوتاه شــده اســت. حالا هم چهار تا بچه را تحریــک کرده اند. این 
حرکات پوپولیستی اســت و فایده ای ندارد. در مجمع هم دیدیم که خانواده جودو 

جوابشان را داد و این راهی که رفتیم را مهر تأیید زدند».
به هر روی آرش میراســماعیلی در یک  ســو و وزیر ورزش در ســطحی بالاتر در 
ســوی دیگر این روزها درباره اتفاقات فدراســیون جودو مورد هجمه قرار گرفته اند؛ 
به طوری که حتی شــایعه شده قرار است به دلیل پاره ای از مشکلات به وجود آمده 
احتمالا عذر این رئیس خواســته شــود. موضوعی که میراسماعیلی به طور خاصی 
تکذیبش می کند و می گوید: « هر وقت بگویند خداحافظ ما هم می گوییم خداحافظ. 

تا الان کسی چیزی نگفته و همه این جوسازی ها را تجربه کرده ایم».

مهدی طارمی ســتاره ایرانی باشــگاه پورتو بالاخره به چیــزی که در فوتبال 
پرتغال اســتحقاقش را داشــت، رســید. او که در هفته پایانــی رقابت های لیگ 
این کشــور به همراه پورتو بــه مصاف ویتوریا گیمارش رفته بود، موفق شــد در 
همان دقیقه هشــت بازی اولین گل از ســه گل تیمش در این مســابقه را بزند و 
تعــداد گل هایش در این فصل از بازی های لیگ را به عدد ۲۲ برســاند. در بازی 
هم زمان، بنفیکا موفق شــد ســانتاکلارا را شکست دهد تا دست یاران طارمی به 
جام قهرمانی نرسد، ولی مهدی به جایزه انفرادی ارزشمندی در این کشور رسید 
و برای اولین بار به عنوان آقای گلی این لیگ معرف شــد. او با اختلاف ســه گل 
در مقایســه با سایر رقبایش برنده کفش طلای این فصل لیگ پرتغال شد. مهدی 
در حالــی مــزد گل زنی هایش در این فصل را گرفت که پیش تر و در اولین ســال 
حضورش در پرتغال که در ترکیب ریــوآوه به میدان می رفت هم چنین فرصت 
بزرگی را در اختیار داشت. در انتهای همان فصل ۲۰۱۹-۲۰۲۰ او به همراه یکی، 
دو بازیکن دیگر با ۱۸ گل در صدر جدول برترین گل زنان لیگ قرار گرفتند، ولی از 
آنجا که مهدی در مقایســه با دو رقیب دیگر هم پنالتی بیشتری زده و هم دقایق 
بیشــتری به میدان رفته بود، عنوان آقای گلی به او نرســید تا وینیسیوس نهایتا 
به عنوان گل زن برتر آن فصل از لیگ پرتغال معرفی شــود. در ثبت عنوان آقای 
گلی لیگ پرتغال که این فصل برای مهدی طارمی به دست آمد یکی، دو موضوع 

نقشــی پررنگ داشــت؛ اولی ثبت اولین پوکرش (زدن چهار گل در یک بازی) در 
دنیای حرفه ای یــک هفته مانده به پایان لیگ پرتغال بــود و دیگری هم تعداد 
درخور توجــه پنالتی هایی که وارد دروازه رقبا کرده اســت. او در همان دیداری 
که چهار گل زد، ســه بار از روی نقطه پنالتی دروازه رقیب را گشود. جالب آنکه 
طارمی توانســته هفت گل از ۲۲ گل خود را از روی نقطه پنالتی به  ثمر برســاند 
که رکورد درخوری محســوب می شود؛ این آمار در شرایطی به اسم او ثبت شده 
که گونسالو راموس مهاجم تیم بنفیکا با ۱۹ گل زده که هر ۱۹ گل در جریان بازی 
زده شــده بود، در جایگاه دوم برترین گل زنان فصل قرار گرفت. مهدی طارمی در 
شرایطی به کفش طلای فوتبال پرتغال رسید که هم زمان با کسب هشت عنوان 
برتریــن بازیکن زمیــن، در این زمینه هم در فصل ۲۰۲۲-۲۰۲۳ رکورددار شــد و 
توانست با تأثیرگذاری روی ۲۹ گل (۲۲ گل و هفت پاس گل) در قامت مؤثرترین 
بازیکــن فصل لیگ برتر پرتغال کارش را به پایان برســاند تــا با وجود ناکامی در 

کســب جام، در جدول عناوین فردی طارمی فصلی رؤیایی را گذرانده باشــد. به 
نظر می رســد با توجه به این افتخارات، طارمی بتواند عنوان برترین بازیکن فصل 
لیگ پرتغال را هم به  دســت آورد و افتخاری تازه به رزومه فوتبالی خود اضافه 
کنــد. مهاجم باتجربه پورتو بعد از آقــای گلی اش در لیگ پرتغال، در واکنش به 
عدم قهرمانی تیمش گفت: «از کســانی که به من کمک کردند تشکر می کنم اما 
زمانی که ما قهرمان نیســتیم، این اتفاق معنی ندارد. نمی توانم خوشحال باشم 
وقتی بنفیکا قهرمان شده اســت. آنها خوب کار کردند. ما می توانستیم قهرمان 
شــویم، این فرصت را داشتیم اما امتیازهای مهمی را از دست دادیم. این زندگی 
اســت». طارمی در شرایطی توانست آقای گل لیگ برتر پرتغال شود که توانست 
رکورد بیشترین گل زده یک لژیونر ایرانی در طول یک فصل را هم بشکند! طارمی 
به جز لیــگ برتر پرتغال، در جام حذفی، ســوپرجام و رقابت های لیگ قهرمانان 
اروپا هم عملکرد خیره کننده ای را از خود به جای گذاشــت. نگاهی به عملکرد 
مهدی طارمی در فصل ۲۰۲۲-۲۰۲۳ نشــان می دهد که او به جز ۲۲ گل و هفت 
پــاس گل در لیگ برتــر پرتغال، توانســت در لیگ قهرمانان اروپــا هم عملکرد 
خیره کننده ای داشــته باشــد و در طول هفت بازی، پنــج گل برای پورتویی ها به  
ثمر رساند و زمینه ساز صعود تیمش به مرحله حذفی شد. مهدی طارمی که در 
جام حذفی پرتغال هم در پنج مســابقه موفق به دو بار گل زنی شــده، حالا تنها 
یک بازی دیگر تا پایان فصل ۲۰۲۲-۲۰۲۳ در مقابل خود می بیند که آن هم دوئل 
پورتو و براگا در فینال جام حذفی اســت. بدون  شک درخشش در این مسابقه و 
پایــان فصل با عنوان قهرمانی جام حذفی می تواند بهترین ســال فوتبال مهدی 
طارمی در پورتو را در ایدئال ترین شــکل ممکن به نقطه پایان برســد؛ آقای گلی 

در لیگ برتر، درخشش در لیگ قهرمانان اروپا و حالا قهرمانی در جام حذفی.

اخـبـار  بـرگـزیـده

ادعای حاجیلو علیه برهانی
با ۴۰۰ میلیون پول غذای بچه ها

مدرسه فوتبال زدند
مدیــر جدید آکادمی آبی هــا می گوید برهانی برای اینکــه تیم تحت هدایتش 
قهرمان امیدها شود، از هزینه کردن برای رده های دیگر کم می کرد. اصغر حاجیلو، 
مدیر آکادمی باشــگاه استقلال، در گفت وگو با ایسنا درباره برنامه های آکادمی این 
باشــگاه عنوان کرد: قرار نبود اصلا اینجا باشــم، اما آقــای کریمی و امیری لطف 
کردند که به من حکم دادند و این ســومین بار اســت که اینجا هســتم. دوره اول 
حدود ۱۲ ســال پیش بود؛ شاگردانی مثل محســن کریمی و امید نورافکن ۱۴ساله 
داشتم، آرش رضاوند و احمد موسوی ۱۶سالشان بود و رضا آذری ۱۲ساله  بود. هر 

کدام از اینها پیشرفت کردند و اکنون در سراسر فوتبال هستند.
او ادامــه داد: در دوره قبلی که حدود چهار ســال پیش بود، شــاگردانی مثل 
زاوجی و مهــدی ترابی که در تیم  ملی جوانان بود، امیرحســین خدامرادی حتی 
در جام باشــگاه های آســیا برای تیم مجیدی بازی کردند. الان نیز بیشــتر آنها در 
باشــگاه هایی همچون سایپا و پیکان کار می کنند. بعضی ها فکر می کنند در بحث 
آکادمی، قهرمانی باشگاه در رده های مختلف افتخار است! هدف من این است که 

اول انسان بسازم و از نظر اخلاقی آنها را ارتقا دهم.
 بحث دوم مسائل فنی است که امسال حسین صالح، مدرس AFC را آوردیم. 
این اولین  بار اســت که در آکادمی جوانان و نوجوانان هم با متدهای جدید فوتبال 
دنیا آشــنا شــوند و لازم نباشــد وقتی بزرگ شــدند، تازه با تاکتیک های جدید دنیا 
روبه رو شــوند. من از سا پینتو ممنون هســتم، بدون اینکه پولی را دریافت کند، به 
اســتقلال وفادار بود و ایســتاد. من باید جوانان و امیدها را برای تیم اصلی آماده 
کنم تا برای ســرمربی تیم ایدئال باشــد از آنها اســتفاده کند و اگر بازیکنی هم به 
کار باشــگاه نیامد، بتوانیم به باشــگاه های دیگر عرضه کنیم و آنها را بفروشیم و 
درآمدی داشــته باشــیم. در آکادمی حدود ۲۰۰ بازیکن و مربی داریم که زحمت 
می کشــند و حتی من برای آنها معلم زبان انگلیسی آوردم که در آینده مشکلاتی 
بعد از رفتن به خارج از کشور نداشته باشند. کار سختی داریم زیرا تغییراتی انجام 

شده است.
رئیس آکادمی استقلال درباره رئیس قبلی این آکادمی عنوان کرد: آرش برهانی 
شــاگرد خود ما بوده است، اما متأسفانه وقتی ایشان با حفظ سمت، سرمربی یک 
رده شــدند، اشتباه خودشان بود؛ زیرا از سه رده دیگر غافل شدند. بعضی ها از دور 
فقــط نتیجه قهرمانی امیدها را می بینند، اما تمــام هزینه های آکادمی صرف تیم 
امیدها شــد و بقیه رده ها حتی غذا برای خوردن نداشــتند. متأسفانه روی امیدها 
تمرکز کردند و تاکنون هم هیچ عایدی برای تیم بزرگ ها نداشته اند. ما قهرمانی را 
برای بزرگسالان می خواهیم نه آکادمی. در آکادمی فقط باید فوتبال را به بچه یاد 

داد و مسیر درست فوتبال را به آنها آموخت.
 بایــد هزینه را برای بازیکنانــی کنیم که بتوانند به تیم بزرگ اســتقلال اضافه 
شوند. او درباره اتفاقات سال گذشته آکادمی استقلال مدعی شد: برهانی کاریزمای 
مدیرشدن نداشت که ۲۰۰ بچه را مدیریت کند. ایشان آینده درخشانی در مربیگری 
دارد. حتــی اگر بگوییم کار برهانی نبــوده، ۴۰۰ میلیون پول غذای بازیکنان ما را از 

مدیر گرفتند تا مدرسه فوتبال بزنند. 
حتی کســانی که دور ایشــان بودند، بــرای دوبی مجوز گرفتنــد و به خیلی از 
بازیکنــان وعده حضور در دوبی، قرارگرفتن در تیم ســا پینتــو و مجیدی را دادند. 
برای کســانی که ادعا می کنند امیدهای استقلال قهرمان شــد، اگر ستاره سوم را 
می گرفتیم آن قدر ذوق نمی کردند. پارســال تمام تیم های ما رفت و برگشت از تیم 

رقیب باختند.

سقوط مرگ بار بانوی مدال آور پاراآسیایی
زهرا برناکی، قهرمان دوومیدانی و مدال آور پاراآســیایی دامغانی، بر اثر سقوط 
جان خود را از دســت داد. این ورزشکار نام آشنای اســتان سمنان عصر روز شنبه 
ششــم خرداد بر اثر ســقوط از خانــه ای در طبقه چهارم یک ســاختمان جان به 

جان آفرین تسلیم کرد.
 زهرا برناکی ۳۳ســاله قهرمان رشته ورزشــی دوومیدانی و تیراندازی با تفنگ 
بادی بعد از ســقوط از خانه ای در طبقه چهارم به بیمارستان کوثر سمنان منتقل 
شــد اما متأســفانه فوت کرد. زهرا برناکی عضو تیم ملی و صاحب شش مدال در 
رشــته دوومیدانی کشوری و پاراآســیایی جاکارتا ۲۰۱۸ بود. حسین بینائیان همسر 
وی نیز صاحب ۱۰ مدال طلا و نقره کشــوری در رشته دوومیدانی و عضو تیم ملی 
پاراتیراندازی ایران است. این بانوی ورزشــکار سال در مسابقات پاراآسیایی ۲۰۱۸ 

گردن آویز بازی های پاراآسیایی را برای کشورمان به ارمغان آورده بود.

سازمان لیگ: سهمیه تماشاگران استقلال و 
پرسپولیس برابر است

دیدار تیم های فوتبال پرســپولیس و استقلال تهران با حضور تساوی هواداران 
برگزار شــد. به گــزارش روابط عمومی ســازمان لیــگ فوتبال ایــران، در مرحله 
نیمه نهایــی جام حذفی قرعه کشــی برای تعیین میزبان مســابقه فینال نیز برگزار 
شد که بر همین اســاس برنده مسابقه استقلال – نســاجی مازندران میزبان شد. 
البته طبق روال مرسوم فینال جام حذفی، تعیین میزبانی و میهمانی مسابقه فقط 
جهت تعیین رختکن و نیمکت تیم ها اهمیت دارد و ســهمیه تماشــاگران تیم ها 
به صورت مســاوی و ۵۰ درصد ظرفیت بلیت فروشی بین میزبان و میهمان تعیین 
می شــود. سایر مســائل مربوط به برگزاری مســابقه فینال از جمله بلیت فروشی، 
نشســت های هماهنگــی و کنفرانس های خبری قبل از مســابقه و هزینه های آن 

بر عهده سازمان لیگ است.

در فدراسیون سوارکاری چه می گذرد؟
پویا ســهرابی: وزارت ورزش سال گذشــته اعلام کرد که انتخابات فدراسیون 
ســوارکاری را نمی پذیرد و باید انتخابات از نو برگزار شود. از همین رو فردی را 
به عنوان سرپرست این فدراسیون برگزید. برنده انتخابات مجمع اما  به دستگاه 
قضا شــکایت برد و حکم گرفت که ریاستش قانونی است، پس به فدراسیون 
به عنوان ریاست قانونی برگشت. هنوز چند روز از بازگشتش نگذشته بود که با 
انتصاب فردی غیر از جامعه ســوارکاری و البته از بدنه وزارت ورزش به عنوان 
سرپرســت، دیگر بار چرخه بلا تکلیفی وارد حوزه قضائی شــد. برنده پیشــین 
انتخاباتی که غیر قانونی اعلام شــد، پیگیر ماجرا شد و شعبه ۲۶ دیوان عدالت 
اداری ایــن بار بــه نفع وزارت ورزش رأی داد . به نقــل از مدیرکل حقوقی این 
وزارتخانه اعلام شــد که بر اساس رأی جدید، انتخابات سال گذشته فدراسیون 
ســوارکاری قانونی نبوده و رأی مجمع برای انتخابات رئیس فدراســیون نافذ 
نیســت. برنده آن انتخابات نیز برای حفظ حرمت، به فدراســیون بین المللی 
شــکایت نبرد تا مبادا به تحریم سوارکاری ایران بینجامد. هم زمان با این رویه 

قضائی، سرپرســت فعلی ساکت ننشسته و ســودای استحکام ریاست خود را 
دنبال می کرد؛ بنابراین به عنوان کاندیدای ریاست فدراسیون سوارکاری ثبت نام 
کرد. او که به قرار از خارج  حوزه تخصصی سوارکاری به این فدراسیون پا نهاده 
و حضورش  برخی دغدغه مندان و فعالان تخصصی ســوارکاری را با نگرانی و 
ســؤال مواجه کرده، شمار قابل توجهی از رؤســای هیئت های استانی را تغییر 
داد. این تغییرات که مخالفان آن را مقدمه ســازی برای «مهندسی انتخابات» 
می دانند، سؤالاتی جدی در اذهان ایجاد کرد؛ ازجمله اینکه آیا وزارت ورزش با 
هماهنگی مدیران کل اســتان ها به سرپرست غریبه و نامتخصص فعلی چراغ 

سبز نشان داده است؟! 
اگر چنین نیســت، مناســب اســت ناظران این وزارتخانه و خارج از آن، میزان 
ســرعت و نحوه تغییرات و مأموریت های اســتانی سرپرســت فعلی را مرور 
کنند تا جست وجو برای پاسخ به ســؤال های جامعه سوارکاری، تنها به اراده 
سرپرســتی فعلی و علاقه مندی او به ریاســت ختم شــود و وزارتخانه از این 

اقدام ســؤال برانگیز مبرا شود. از طرفی دســت کم شخص وزیر نشان دهد که 
به دســتور رئیس جمهور که در قالب «ســند تحول دولت مردمی» طی نامه 
شــماره ۱۵۸۴۸۳ مورخ ۱۴۰۰/۱۲/۰۸ توســط رئیس جمهور ابلاغ شده، پایبند 
اســت که در آن نه به صورت ایما و اشاره  بلکه به صورت صریح و روشن و در 
صفحه ۱۷۱ در بخش ورزشی، «منع عضویت کارکنان وزارت ورزش و جوانان 
در اداره امور هیئت ها، فدراســیون ها، کمیته های ملی المپیک و پارالمپیک و 
صندوق حمایت از پیش کســوتان و قهرمانان ورزشی» مورد تأکید قرار گرفته 
اســت که وزارت ورزش و جوانان و دفتر بازرســی ویژه ریاست جمهوری باید 

ناظر آن باشند. 
آقای وزیر از زیر دســتان خود و مشــخصا گروه بدوی ســؤال کند که بر اساس 
کدام ماده قانونی، کاندیداتوری سرپرست فعلی از نظر اداری تأیید شده است؟ 
مناسب است وزیر ورزش و جوانان -که چند نفر از نمایندگان در مجلس منتقد 
شــرایط مدیریتی او هستند- دست کم برای بقای خود، ایجاد شفافیت و جلب 

نظر افکار عمومی و اصحاب رســانه در برگزاری انتخاباتی عادلانه و بی طرف، 
تغییرات مدیران هیئت های استانی فدراسیون سوارکاری در چند ماه گذشته را 
ابطال کند و کارمند خود و سرپرســت فعلی را که مهلت قانونی شش ماهه او 
در ۱۵ خرداد به اتمام می رسد، به همان صندلی خود در وزارتخانه فرا بخواند 
که اگر استعدادی دارد، همان جا شکوفا شود  نه اینکه به عنوان غریبه ای نا آشنا 
در یک فدراســیون تخصصی  به ابهامات بیفزاید و برخلاف نظر رئیس جمهور 
شــرایط سخت آقای وزیر را مضاعف کند. آقای وزیر و اقربای اداری او احتمالا 
می دانند که تشــکیلات ورزش ملی و دینی ســوارکاری، فدراسیونی نیست که 
چون ســنت و البته بدعت نادرست برخی فدراســیون های ورزشی در گذشته 
به مثابــه حیاط خلوت به افراد خارج از خانواده تخصصی آن ســپرده شــود؛ 
ورزشی که امیدهای زیادی بدان هســت، مبادا با بی تفاوتی به قانون، به جای 
شــکوفایی و امید آفرینــی، ســرخوردگی و نا امیدی ایجاد کند و ســرمایه های 

اجتماعی در این بخش ویران شود.

طارمی بالاخره به کفش طلا رسید
مزد مهدی

ایرنا
لالی،
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  امی


